
 
 
 
 
 
REFERAT STYREMØTE  
 

Møtested Sofiemyrhallen kl 18:00 
Deretter middag på The Well 

Dato: 7.12. 2021 
Tid:    18:00 
 

 
Til stede 

Nina Vøllestad, Jan Thomas Birkeland, Oskar A. Kleven, Anne-Lise Sørli, Line Meinert Rød, 
Anne Grete Kaasa, Andreas Jeksrud og Eivind Åsheim 
 
Kommunen: Sissel Granseter og Sindre Rønning Huber 

 
Forfall 

 
 

Referent 
 

 
Trond Linnestad 

Dato 
neste 
møte 

 
Mandag 17. Januar 
 

 
Nr. Sak: Oppfølging av/Ansvar 
1 Godkjenning av referat fra styremøte den 8.11.2021 

 
Vedtak: Godkjent 
 

Teams mappe filer for møtet 

2 
 

Evaluering av partnerskapsavtalen 
 
Kommunens erfaring:  

• Viser til avtalen i flere ulike dokumenter 
• Avtalen kan konkretiseres. 
• Vi må få med driftsavdelingen og ev andre i kommunen som 

idrettslagene bruker. 
• Få med inspeksjoner av idrettshaller. 

 
Idrettsrådets erfaringer: 

• Viktig for kommunens og idrettens måloppnåelse. 
• Viktig å ha i bakhånd når det «kniper». 
• Årshjulet bør jobbes inn i avtalen og vise versa. Vurderes. 
• NFIR må involveres i kommunens handlingsplaner. Dette må 

konkretiseres. Med i årshjulet eller partnerskapsavtalen? 
 
Sindre og Trond legger fram noe om ev endringer i 
partnerskapsavtalen til neste styremøte. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sindre og Trond 
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Status og videre planer for oppfølging av arbeidsprogrammet 
 
Styret kommer med forslag til neste styremøte hvilke saker som er 
aktuelt å gå gjennom. 
 
Saker som skal opp vil stå som eget punkt på agenda. 
 

 
 
Styret 
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Topping og differensiering i fotballen 
 
Hvis aktuelt å si noe om dette. 
 
Positive tilbakemeldinger om at vi diskuterer en sak som dette. 

• Møte neste tirsdag hos Ski IL Fotball. 
• Forbundet kommer med uttalelse. 

 
 
Jan Thomas 
 



• Hvor vi havner, forbud, tillatelse eller anbefales ikke….. er 
usikkert. 

•  Barneidrettsbestemmelsene er viktig.  
 
Klubbene fortsetter diskusjonen. 
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LAM – Reaksjoner fra klubbene 
 
Ski Taekwondo fikk tilnærmet ingen uttelling av LAM midler for 2020.  
 
Vedtak: De kan legge fram et forslag til vårt årsmøte om at de gis 
kompensasjon for tilnærmet null tildeling for 2020.    
 

 
 
 
 
Trond 

6 Betaling for trening - seniorlag 
 
Styret diskuterte om det gir urimelige utslag at vi skiller på betaling for 
leie for senior og andre ut fra hvilken aldersgruppe de konkurrer i. Jfr 
at flere seniorlag har yngre deltakere med i gruppa.  
 
Vedtak: Vi gjør en kartlegging, hvem dette er og så gjør kommunen 
en vurdering. Sender til de som har denne typen lag. 
 

 
 
 
 
 
 
Nina og Sindre 
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Revidert tildeling av halltid etter at Kolbotn-hallen åpner 
 
Sindre orienterte 
 

• Få har gitt tilbakemelding på ubrukte timer. 
• Alle har fått ny tildeling fra og med 1.1.2022. 
• Vi må ha en runde før tildeling i juni 2022. 

 
Setter opp en sak om prosessen rundt tildeling av treningstid 
til neste styremøte. 

 
 

Fordeling ligger i mappen 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sindre og Anne-Lise 
 

8 Innkommet post 
• Har vi kandidater til styret for Viken IK? 
• Tildelingsbrev idrettsrådsmidler svar fra Viken IK. 

 

 
Trond undersøker kandidat 

9 Orienteringssaker 
 

• OIKs saker behandlet forrige uke (Nina) 
• Regional idrettsrådsseminar (Jan Thomas, Oskar, Trond) 

 
 

 
 
 

10 Forslag til møteplan våren 2022 
 
Styremøter 

• Mandag 17. Januar 
• Mandag 14. Februar 
• Tirsdag 15. Mars 
• Mandag 4. april 
• Torsdag 21. April  (forberede årsmøtet) 

 
Årsmøte: 

• 5. mai 
 

 

11 Daglig leder informerer 
(kommer også på e-post da styret må gjøre et par avklaringer) 
 

• Artikkel i ØB om flyplass saken. 
• Daglig leder forum på Hønefoss 
• Møte med kommunen om Aktive lokalsamfunn utsatt til 

6/1.Viktig å med kommunen for det er søknadsfrist på midler 
15/1. 

• Brev fra en trener som mener kommunen kan bidra med 
utdannelse til trenere. 

 
 



• Grunn til bekymring om drift av kunstgress. Kork og kokos 
fryser, gassen brukes opp. Kanskje ikke så bærekraftig 
allikevel? Trolig høye strømutgifter hos noen. 

• Idrettsrådet må på ny fokusere på corona tiltak. 
• Evalueringsmøte med turngruppene utsatt til 8/12. 
• Spørreundersøkelse om bruk av arealer til frivilligheten 7/12. 

Frist 12/12. 
• Vedtak i Viken fylkeskommune om nedprioritering av 

kunstgressbaner med plastinnhold. 
 

   
 


